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DAMES EN HEREN,

Uw Advies- en Overlegcomité voor Brussel en
Vlaams-Brabant besprak op 12 en 26 november
1997 het hem toegewezen gedeelte van het ont-
werp van decreet houdende de algemene uitgaven-
begroting van de Vlaamse Gemeenschap voor het
begrotingsjaar 1998, in samenhang met de beleids-
brief Brussel – Beleidsprioriteiten 1998 (Stuk 810
(1997-1998)  –  Nr.1).

I. INLEIDING DOOR MEVROUW BRIGITTE
GROUWELS, VLAAMS MINISTER VAN
BRUSSELSE AANGELEGENHEDEN EN
GELIJKEKANSENBELEID

Beleidsbrief 'Brussel : In het oog, in het hart'  –
Beleidsprioriteiten 1998

– Inleiding

De minister verklaart dat zij in functie gekomen is
op een ogenblik dat de begroting 1998 in de schoot
van de Vlaamse regering reeds was besproken. Zij
heeft dus de cijfers geërfd bij haar aantreden en ze
heeft vooral haar energie in de beleidsbrief Brussel
gestoken om duidelijk te maken in welke richting
zij wenst te evolueren in haar beleidsdomein. De
minister gebruikt deze begrotingsbesprekingen dan
ook om haar beleidsbrief toe te lichten.

De titel van de beleidsbrief met name 'Brussel : in
het oog , in het hart' geeft reeds aan waar de minis-
ter haar beleidsprioriteiten wenst te leggen. De
minister poneert dat Brussel weliswaar de hoofd-
stad van Vlaanderen is maar dat de Vlamingen
Brussel ook op een andere manier moeten bekij-
ken. Zodanig dat het resultaat wordt dat Brussel
ook een plaats in het hart van de Vlamingen krijgt.

– Strategische lijnen

De minister heeft daartoe een aantal strategische
lijnen uitgetekend. Die behelzen :

1. een sterke en duidelijke zichtbare Vlaamse aan-
wezigheid in Brussel ;

2. een hechte band met Vlaanderen. Brussel moet
de bruisende hoofdstad van Vlaanderen worden
– niet alleen de politieke hoofdstad maar ook
een woonstad ;

3. Brussel als speerpunt voor de internationale uit-
straling van Vlaanderen.

– Implementatie

De minister verklaart dat deze drie strategische
doelstellingen verwezenlijkt worden via een aantal
instrumenten.

Enerzijds zal de minister een aantal eigen initiatie-
ven en projecten ontwikkelen.

Anderzijds zal zij vanuit haar horizontale bevoegd-
heden in samenwerking met haar collega's in de
Vlaamse regering en in overleg met het Vlaams
Parlement initiatieven nemen. In dat verband geldt
de systematische Brussel-toets van de Vlaamse
decreten en besluiten zodat de Brusselse Vlamin-
gen op dezelfde ondersteuning kunnen rekenen
dan de andere Vlamingen.

– Beoogde doelstellingen

De versterking van de positie van de Vlamingen en
van het Nederlands in het Brussels Hoofdstedelijk
Gewest, en het op peil houden en versterken van
de Vlaamse bevolking in het Brussels Hoofdstede-
lijk Gewest door het verder uitbouwen van Brussel
als woonstad zijn twee belangrijke doelstellingen
van het toekomstig beleid van de minister.

In dat verband verwijst de minister naar de cam-
pagne 'Wonen in Brussel' die vandaag opgestart
werd. De leden van het Adviescomité ontvangen
de folder 'Wonen waar je werkt' die vandaag aan
de pers voorgesteld werd. Het informatiecentrum
'Wonen in Brussel' werd vandaag operationeel.
Het is de bedoeling Vlamingen die een woning in
Brussel zoeken, op maat te begeleiden. De minister
is van oordeel dat dit een eerste belangrijk initia-
tief is om Brussel als woonstad te promoten.

IJveren voor dezelfde kansen en mogelijkheden
voor Vlamingen in het Brussels Hoofdstedelijk
Gewest die andere Vlamingen en andere Brusse-
laars hebben, is een derde beleidsprioriteit van de
minister. In dat verband zal bijzondere aandacht
gaan naar de jeugd, jonge gezinnen en sociaal
zwakkeren.

Verder zal de minister ijveren voor een positieve
communicatie en samenwerking met de Franse
Gemeenschap en alle anderstaligen in het Brussels
Hoofdstedelijk Gewest. De Vlaamse Gemeenschap
in Brussel moet zich profileren, ook naar hen toe.

Tenslotte is de minister er ook voorstander van dat
de positieve beeldvorming over Brussel in Vlaan-
deren bevorderd wordt.
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De minister verwijst naar de resultaten die de
Vlaamse regering het voorbije jaar in het kader
van het luik Brusselse aangelegenheden heeft gere-
aliseerd. Ze zijn opgesomd in het tweede hoofd-
stuk van de beleidsbrief.

– Actieprogramma 1998

De minister licht kort het actieprogramma voor
1998 (derde hoofdstuk van de beleidsbrief) toe.

Het uitvoeren van het Beleidsplan Brussel van de
Vlaamse regering zal het grote actiepunt worden in
1998.

De minister benadrukt dat zij als minister bevoegd
voor Brusselse Aangelegenheden hierin een speer-
puntfunctie te vervullen heeft. Zij zal de ministers
aanzetten om binnen hun respectieve beleidsdo-
meinen initiatieven te ontwikkelen. Daarnaast zal
de minister zelf een aantal eigen initiatieven
nemen : uitwerken van een communicatiestrategie
en een promotiecampagne. En tenslotte staat de
minister garant voor de bewaking van dit Beleids-
plan Brussel via het jaarlijks opvolgingsrapport.

– Een eigen communicatiestrategie

Wat de eigen initiatieven betreft, verklaart de
minister dat zij een Vlaamse communicatiestrate-
gie voor Brussel zal uitwerken. Dit behelst een glo-
baal communicatieplan dat tot doel heeft de
Vlaamse aanwezigheid in Brussel duidelijk zicht-
baar te maken ten aanzien van de hele Brusselse
samenleving. In eerste orde hebben de Brusselse
Vlamingen zelf recht op een kwalitatief hoogstaan-
de communicatie vanuit de Vlaamse Gemeen-
schap. Naast deze eerste doelgroep wil de minister
ook op een positieve wijze communiceren met al
de andere burgers in Brussel (de Franse Gemeen-
schap en de overige bewoners van Brussel). Het
doel moet zijn tot een open en opbouwende dia-
loog te komen. De Vlaamse Gemeenschap moet
zelfbewust en assertief optreden. De minister bena-
drukt dat zij met deze communicatiestrategie
onmiddellijk wil van start gaan. Er zal een grondig
marktonderzoek gevoerd worden om na te gaan
wat er leeft bij de diverse bevolkingsgroepen. Dit
wordt geen groot wetenschappelijk onderzoek
maar een actieonderzoek via contacten met sociale
en andere groepen die deze bevolkingsgroepen
vertegenwoordigen. Ook communicatiedeskundi-
gen zullen geraadpleegd worden.

Op vlak van het gebruik van communicatiemidde-
len zal TV-Brussel ingeschakeld worden. Ook het
Contact- en Cultuurcentrum dat Deze Week in

Brussel uitgeeft, zal hiertoe geëvalueerd worden.
Er wordt ook gedacht aan een meertalig communi-
catiemiddel om de anderstaligen te bereiken. Con-
creet wordt overwogen om op een permanente
wijze via een systeem van teletekst in ondertiteling
in verschillende talen op TV-Brussel te voorzien.
Ook het onthaalbeleid van buitenlandse nieuwko-
mers moet geconcretiseerd worden.

– Een promotiecampagne voor Brussel in Vlaan-
deren

De minister verklaart dat haar voorgangers (minis-
ter Weckx en minister Van Asbroeck) reeds veel
aandacht besteed hebben aan een promotiecam-
pagne voor Brussel naar Vlaanderen. Ook zij vindt
het essentieel dat de Vlamingen hun hoofdstad
beter leren kennen. Dit moet op een volgehouden
wijze gebeuren. De minister wil dit concretiseren
door een bezoek te brengen aan een reeks van
Vlaamse steden en gemeenten om de hoofdstad
Brussel voor te stellen niet alleen als hoofdstad
maar ook als woonstad. Zij wenst op een aanschou-
welijke wijze Brussel attractiever voor te stellen als
een bruisende stad. Hiermee wordt ook ingegaan
tegen het beeld in Vlaanderen van Brussel als een
Franstalige stad. De minister hecht belang aan deze
campagne om blijvend te benadrukken dat Vla-
mingen in Brussel steeds hun taal moeten spreken.
Dit is voor haar één van de belangrijkste aan-
dachtspunten in die campagne.

Daarnaast kondigt de minister aan dat er acties
ondernomen zullen worden naar de Vlamingen die
dagelijks naar Brussel pendelen om hen aan te spo-
ren de stad beter te leren kennen. De minister
hoopt ook via ondermeer TV-kanalen permanente
informatie over Brussel ter beschikking te stellen.
De minister zal ook stappen ondernemen om Toe-
risme Vlaanderen ervan te overtuigen Brussel te
promoten als Vlaamse hoofdstad en kunststad naar
Vlaanderen toe.

De minister vermeldt dat vandaag de campagne ter
bevordering van het wonen in Brussel een nieuwe
start kreeg via het lanceren van een informatiecen-
trum en een groen telefoonnummer. Ook hier
wordt gewerkt naar specifieke doelgroepen : pen-
delaars, studenten en jonge Vlaamse gezinnen.
Deze pas gestarte campagne zal geëvalueerd wor-
den om de richting aan te duiden waarin verder zal
gewerkt worden.

Tenslotte onderzoekt de minister of de gehele stra-
tegie van 'Brussel , in het oog en in het hart' niet
kan ondersteund worden door de uitbouw van een
centraal steunpunt voor de Vlamingen in Brussel.
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Een soort van Vlaams huis waaraan alle mogelijke
initiatieven gekoppeld worden die de Vlaamse
Gemeenschap en het Nederlands in Brussel kun-
nen versterken en ondersteunen.

– Rechtstreeks contact met de lokale overheden

De geplande rondgang aan de Brusselse gemeen-
ten ('een uitgestoken hand naar de lokale overhe-
den') is een nieuw accent in deze beleidsbrief en
kan een belangrijke stap zijn naar de toekomst.

– Andere aspecten

De minister verklaart dat de andere facetten van
haar beleid een voortzetting zijn van het beleid van
haar voorgangster.

De systematische Brussel-toets wordt nu duidelijk
omschreven in de beleidsbrief.

De minister zal zeer nauwlettend toezien op de uit-
voering van het Beleidsplan Brussel. De minister
verklaart dat in de begroting 1998 voor 80 miljoen
frank extra budgetten specifiek voor uitvoering
van het Beleidsplan zijn ingeschreven. Het zijn
sommen die besteed worden aan sport, basiseduca-
tie, algemeen welzijnswerk en welzijnsinvesterin-
gen. Concreet gaat het ondermeer over de finan-
ciering via het VIPA van een eerste Vlaams rust-
huis in Brussel.

De minister verklaart dat zij zal ijveren om in de
toekomst een duidelijk zicht te krijgen op de
timing en de budgetten voor de verdere implemen-
tatie van het Beleidsplan Brussel.

Er zal ook aandacht gegeven worden aan de coör-
dinatie tussen Vlaams-Brussel en Vlaams-Brabant.
De minister waarschuwt voor een concurrentiële
positie tussen beiden. Beiden moeten integendeel
op elkaars troeven inspelen.

Wat de samenwerking met de Vlaamse Gemeen-
schapscommissie betreft, verklaart de minister dat
zij het beleid van haar voorgangster voortzet. Het
regelmatig overleg tussen de Vlaamse regering en
het College van de VGC gaat verder. De VGC
blijft als gedecentraliseerde instelling een eerste-
lijnsfunctie vervullen.

De minister verklaart dat de Vlaamse Gemeen-
schap via het Sociaal Impulsfonds een engagement

heeft aangegaan om op het Brusselse terrein bij te
dragen tot de versterking van het sociaal weefsel
van de hoofdstad. De minister stelt dat de geplande
evaluatie sneller zal plaatsvinden dan voorzien in
Brussel om te onderzoeken in hoeverre de SIF-
middelen moeten bijgestuurd worden.

De minister vraagt de steun van het Vlaams Parle-
ment voor het patrimoniumbeleid van de VGC.
Het netwerk van 22 bestaande Vlaamse gemeen-
schapscentra werd enkele jaren terug bij decreet
overgedragen aan de VGC om de VGC in staat te
stellen op het terrein dit patrimonium beter te
beheren. Toen was bepaald dat de VGC dit patri-
monium niet mocht vervreemden of verhuren.
Indien dit wel zou gebeuren, was de afspraak dat
dit geld voortvloeiende uit vervreemding of ver-
huur terug zou vloeien naar de Vlaamse Gemeen-
schap. De minister verklaart dat dit element in de
feiten op het terrein een rem betekent voor het
goede beheer van deze gemeenschapscentra. Er
zijn centra die niet goed gelegen zijn en wiens
infrastructuur niet meer in goede staat is. Dit patri-
monium zou moeten verkocht worden om toe te
laten op een betere lokatie een nieuwe aankoop te
verwezenlijken. De huidige stand van regelgeving
laat echter zulks niet toe. De minister verklaart dat
er eerstdaags, nadat de regering het advies van de
Raad van State over dit ontwerp ontvangen heeft,
in het Vlaams Parlement een apart decreet zal
ingediend worden om de bestaande decreetsbepa-
lingen op dat vlak aan te passen.

Tenslotte vestigt de minister de aandacht van de
leden van het Adviescomité op een aantal rand-
voorwaarden die het succes van de geplande inti-
tiatieven determineren.

Zo verwijst zij naar de beperkte bestaffing van
haar kabinet en stelt vast dat ook de cel Admini-
stratieve Coördinatie Brussel van het ministerie
van de Vlaamse Gemeenschap absoluut onvol-
doende is om de verschillende opdrachten degelijk
uit te bouwen. De minister werkt aan een uitbrei-
ding van deze cel.

Ook de Gemengde Ambtelijk Commissie Brussel
waar ambtenaren van het ministerie van de Vlaam-
se Gemeenschap en ambtenaren van de Vlaamse
Gemeenschapscommissie samenzitten, zal herop-
gestart worden met de bedoeling een permanent
orgaan te creëren dat efficiënt zal werken.
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II. OPMERKINGEN EN VRAGEN VAN DE
LEDEN MET ANTWOORD VAN
MEVROUW BRIGITTE GROUWELS,
VLAAMS MINISTER VAN BRUSSELSE
AANGELEGENHEDEN EN GELIJKE-
KANSENBELEID

– Taalhoffelijkheidsakkoord

De heer Luk Van Nieuwenhuysen wil het debat ten
gronde niet aangaan over het zogenaamde taalhof-
felijkheidsakkoord en de huidige crisis in de Brus-
selse instellingen, maar hij wenst te vernemen of
deze aangelegenheid de minister ertoe zal aanzet-
ten te onderzoeken of een splitsing van de bi-com-
munautaire sector in Brussel opportuun is. Het lid
denkt in dat verband vooral aan de uitbouw van
eigen Vlaamse ziekenhuizen.

De minister verklaart dat zij zeer nauwgezet de uit-
voering van het taalhoffelijkheidsakkoord zal
opvolgen. Wat de toekomst betreft, verwijst de
minister naar een interessant colloquium dat vol-
gend jaar doorgaat en georganiseerd wordt door
het Vlaams Komitee Brussel in samenwerking met
de KUB. Dit colloquium ligt in het verlengde van
het colloquium dat deze instanties dit jaar organi-
seerden over de federalisering van de gezondheids-
zorg en de effecten voor Brussel. De minister ver-
klaart dat zij hierin mee zal participeren.

– Onderwijs

De heer Luk Van Nieuwenhuysen herhaalt dat het
succes van het Nederlandstalig onderwijs in Brus-
sel ook naar anderstaligen – wat op zichzelf ver-
heugend is – zich nu reeds wreekt omdat heelwat
Vlaamse jonge ouders ervoor terugdeinzen hun
kinderen nog naar Vlaamse scholen te sturen. Dat
is voor het lid één van de elementen die de stads-
vlucht van Vlamingen uit Brussel bevorderen. Het
is het lid bekend dat het gemeenschapsonderwijs
vanuit zijn opdracht geen kinderen mag weigeren.
Maar hij dringt aan dat zeker voor de andere net-
ten een ontradingspolitiek naar anderstaligen voor
wie het Nederlands slechts de derde taal is, wordt
gepromoot om te beletten dat het onderwijspeil
nog meer genivelleerd wordt.

Mevrouw Cecile Verwimp-Sillis herinnert aan de
resolutie die op initiatief van een aantal leden in
dit parlement werd goedgekeurd. In deze resolutie
is sprake van een aantal zaken die zonder al te veel
middelen realiseerbaar zijn, maar er zijn ook din-
gen die wel geld kosten. Het lid vraagt of deze mid-
delen in deze begroting zijn voorzien zodat de
resolutie substantieel kan uitgevoerd worden.

De heer Michel Doomst signaleert dat de natuurlij-
ke interesse vanuit het Pajottenland voor de Brus-
selse scholen geluwd is. De stad is blijkbaar op dat
vlak een barrière geworden.

De minister is van oordeel dat iedereen verheugd
is over de positieve evolutie van het Nederlandsta-
lig onderwijs in Brussel. De minister stelt dat dit
onderwijs nog steeds kwaliteit biedt. Dit blijkt voor
het vrij onderwijs in Brussel ondermeer uit cijfers
van de interdiocesane proeven.

De heer Stefaan Platteau repliceert dat dit succes
toch ernstig moet gerelativeerd worden. Dit lid
wijst op de serieuze achteruitgang – qua leerlingen-
aantal – van het Nederlandstalig secundair onder-
wijs in het Brusselse. De minister is het hiermee
eens en verduidelijkt dat de vooruitgang zich voor-
al situeert in het basisonderwijs dat 20% van de
Brusselse kinderen bereikt.

Daarnaast treedt er een 'verbrusseling' van het
onderwijs op. Er is de vaststelling dat steeds min-
der kinderen van buiten Brussel naar Brusselse
secundaire scholen afzakken. De minister betreurt
dat omdat een mix van Vlamingen en anderstaligen
een goede zaak is voor de betrokken scholen. De
minister engageert zich om te onderzoeken op
welke wijze de Brusselse scholen aantrekkelijker
kunnen worden voor Vlamingen van buiten Brus-
sel. De minister verklaart dat zij de bevoegde
minister, minister Van den Bossche heeft aange-
sproken over de problematiek van de infrastruc-
tuur van scholen in kansarme buurten. De minister
heeft hierover een concreet voorstel gedaan omdat
zij deze problematiek niet uit het oog wenst te ver-
liezen. De minister stelt dat zij vanuit haar functie
van Vlaams minister van Brusselse Aangelegenhe-
den ook contacten heeft met het College van de
VGC om de bestaande commissie op het kabinet-
Van den Bossche die het Brussels basisonderwijs-
luik opvolgt, voortgang te laten boeken om tegen
het volgende schooljaar conclusies te trekken.

– Wonen in Brussel

De heer Luk Van Nieuwenhuysen heeft het gevoel
dat de minister geen geluk heeft gehad met de start
van haar campagne ‘Wonen in Brussel’ die net
samenviel met de rellen in Kuregem. Hij vraagt of
de minister de campagne verderzet of eerder
omwille van de rellen de informatiecampagne zal
opschorten. Het lid heeft trouwens twijfels bij de
‘goedkope, haalbare prijzen’ die het vouwblaadje
promoot. Hij vraagt waar deze gegevens op geba-
seerd zijn.
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De heer Luk Van Nieuwenhuysen herinnert dat hij
reeds geruime tijd pleit voor de uitbouw van eigen
Vlaamse huisvestingsprojecten in het Brusselse.
Alhoewel minister Peeters deze suggestie steeds
afgewimpeld heeft onder het motto dat de Vlaamse
Gemeenschap daarvoor strikt genomen niet
bevoegd is, blijft het lid van mening dat ook dit
vlak toch iets moet gebeuren. Zeker als de Rijks-
wacht voor zijn eigen personeel huisvesting in
Brussel ter beschikking kan stellen, vindt de heer
Luk Van Nieuwenhuysen dat creatief moet nage-
dacht worden over een aantal denkpistes in die
richting. Hij verwijst naar initiatieven van onder
meer de Sint-Lukasgenootschap om een soort van
‘quartier latin’ uit te bouwen en het huisvesten van
Vlaamse ambtenaren in het Brusselse.

De minister benadrukt dat de campagne 'Wonen in
Brussel' zeker doorgaat. De minister verklaart dat
het groene infonummer van het informatiekantoor
niet stil staat. Het voordeel van het rechtstreekse
contact met dit infokantoor is dat men de mensen
informatie op maat gesneden kan meegeven. In die
optiek is het een geschikt instrument dat de men-
sen op hun indivduele behoeften kan bedienen.

De minister verduidelijkt dat de campagne nu via
TV-spots op de regionale televisieomroepen wordt
bekendgemaakt. De heer Luk Van Nieuwenhuysen
stelt dat deze campagne een beetje doet denken
aan de campagne van 'Mercedes A'. De minister
repliceert dat zij haar product niet hoeft terug te
trekken.

De heer Luk Van Nieuwenhuysen repliceert dat
één van de getoonde woningen in het vouwblaadje
'Wonen in Brussel' 7,3 miljoen frank kost ! De
minister verklaart dat men alle prijscategoriëen in
Brussel vindt. Zij is van oordeel dat men nog
steeds in Brussel woningen kan vinden voor een
zeer redelijke prijs. In dat opzicht is Brussel nog
altijd goedkoper dan bijvoorbeeld sommige delen
van Antwerpen.

– Promotiecampagne voor Brussel

De heer Luk Van Nieuwenhuysen vraagt of de
minister een dergelijke campagne ziet zoals de
campagnes die vroeger werden gevoerd om de
pendelaars ertoe aan te zetten in Brussel hun eigen
taal te spreken. Het lid dringt aan dat zo’n groot-
schalige campagne nog eens gevoerd.

De heer Walter Vandenbossche vraagt welk Brus-
sel de minister gaat promoten in Vlaanderen.

De heer Michel Doomst vraagt naar de agenda die
de minister meeneemt in haar ronde van Vlaande-
ren.

De heer Michiel Vandenbussche vraagt concreet
wie bij deze promotiecampagne voor Brussel in
Vlaanderen zal betrokken worden.

De minister verduidelijkt dat haar promotiecam-
pagne naar Vlaanderen toe een ruime campagne
zal zijn. Eén van de elementen van deze campagne
is het opnieuw promoten van 'Spreek steeds uw
eigen taal te Brussel". De minister zal die bood-
schap beklemtonen naar het Vlaams bedrijfsleven
dat zeker in de eerste plaats in het Nederlands met
Brussel moet communiceren. In die optiek plant de
minister contacten met het VEV-Brussel.

In deze promotiecampagne zal ook het idee van
Brussel als leef- en woonstad gepromoot worden.
De minister zal hiervoor beeldmateriaal meebren-
gen en tonen hoe de Vlamingen in Brussel werk-
zaam zijn. De minister stelt dat het scenario van
deze ronde van Vlaanderen nog niet echt vast ligt.
Er kunnen eventueel mensen uit de culturele
wereld mee op ronde. In ieder geval zullen een
aantal intitiatieven in het licht gesteld worden in de
hoop dat er bruggen worden geslagen die nog
overeind blijven na deze ronde.

– Ronde van de gemeentebesturen

De heer Luk Van Nieuwenhuysen stelt vast dat de
minister in haar geplande rondgang van de Brus-
selse gemeentebesturen de zaak van het doorgeven
van adressen van nieuwe inwoners aan de gemeen-
schapscentra en de VGC wil aankaarten. Hij vraagt
of op dat vlak er enige verandering is opgetreden
tegenover de toestand van voorheen. Het lid was
van oordeel dat deze aangelegenheid geregeld was
temeer daar de federale minister van Binnenlandse
Zaken, de heer Johan Vande Lanotte daarover toe-
zeggingen had gedaan aan minister Van Asbroeck ?
Hij meende dat de gemeentebesturen in het verle-
den reeds negatief op een gelijkaardige vraag gere-
ageerd hadden.

De heer Walter Vandenbossche benadrukt dat bij
de rondgang aan de Brusselse gemeenten ook het
lokaal Vlaams verenigingsleven moet betrokken en
ondersteund worden. De lokale gemeenten blijven
immers Franstalige bastions. Waar er Vlaams ver-
enigingsleven bestaat, moet dit op deze wijze geho-
noreerd worden.
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Mevrouw Cécile Verwimp-Sillis vindt het positief
dat met de gemeentebesturen gaat samen-gewerkt
worden.

De heer Michiel Vandenbussche dringt aan dat niet
alleen minister Grouwels en de minister-president,
maar alle vakministers rechtstreeks contact nemen
met de gemeentebesturen.

Wat de ronde van de gemeentebesturen betreft,
verwijst de minister naar het antwoord dat ze hier-
omtrent verstrekte op de mondelinge vraag van de
heer Dominiek Lootens-Stael. De minister her-
haalt dat het niet de bedoeling is om eenvoudigweg
af te stappen in alle 19 gemeenten. De gemeente-
besturen worden uitgenodigd om te zien of ze
belangstelling hebben. En er zal voorkeur gegeven
worden aan contacten met deze gemeenten die
positief reageren.

De voorbereiding van bezoeken aan de gemeenten
zal degelijk gebeuren. Naast de VGC zullen ook
lokale mandatarissen en het Vlaams verenigingsle-
ven hierbij betrokken worden. De minister ver-
wacht een tamelijk lange voorbereidende fase
omdat ze zekerheid wil dat er voor de Vlamingen
op terrein een positief resultaat komt uit deze con-
tacten.

Wat de opmerking van de heer Luk Van Nieuwen-
huysen over de lijsten uit het bevolkingsregister
betreft, hoopt de minister dat federaal minister
Vande Lanotte spoedig een KB maakt dat de VGC
toegang geeft tot het Rijksregister. De minister
gaat er immers vanuit dat deze zaak verworven is.
Haar interesseert vooral hoe het onthaalbeleid
naar Vlamingen toe in de verschillende gemeenten
kan verbeterd worden.

De minister neemt de suggestie mee om vakminis-
ters te betrekken bij concrete dossiers.

– Een Vlaams Huis te Brussel

De heer Luk Van Nieuwenhuysen heeft de indruk
dat het initiatief van het Vlaams Huis verschilt van
het geplande Vlaams-Nederlandse huis. Hetzelfde
lid staat positief tegen de idee van een Vlaams huis
te Brussel. Dit kan zeer positief zijn voor de Vla-
mingen in Brussel omdat het de versplintering van
de gemeenschapscentra tegengaat. Ook de heer
Michiel Vandenbussche vraagt verduidelijking over
het geplande initiatief van het Vlaams Huis. Voor
dit lid is het reeds lang geplande Vlaams-Neder-
lands Huis van een totaal andere dimensie. Hij
vraagt duidelijkheid over het Vlaams Huis.

De minister stelt dat het Vlaams Huis en het
Vlaams-Nederlands Huis inderdaad twee verschil-
lende initiatieven zijn. Met het Vlaams Huis is het
de bedoeling een Nederlandstalig huis in Brussel
op te richten. Het is de bedoeling om centraal in
Brussel een infokantoor te installeren waar men
informatie over de VGC, het informatiebureau
Wonen in Brussel, enz. kan verkrijgen. Het Vlaams
Huis moet een ontmoetingsplaats worden waar
ook een aanbod van taalcursussen Nederlands
wordt gecentraliseerd. Hopelijk kan dit gepaard
gaan met een gezellig café.

– Nieuwe strategie voor Brussel

De heer Stefaan Platteau is globaal gezien weinig
optimist over de toekomst van de Brusselse Vla-
mingen. Het beleid van de laatste jaren wenst het-
zelfde lid zeer kritisch te benaderen. Hij stelt vast
dat sinds 1989 gemiddeld jaarlijks een 1.700tal Vla-
mingen Brussel verlaten, alhoewel de Vlaamse
Gemeenschap in 1997 18 miljard frank in Brussel
investeert. Verder constateert hij dat de sfeer zowel
in Vlaanderen, in de Rand als in Brussel zelf, anti-
Brussels is. De heer Stefaan Platteau is van oordeel
dat de politiek in verband met Brussel totaal
onproductief is en dat de resultaten daarvan desa-
streus zijn. Het lid houdt een pleidooi voor een
metamorfose van het gevoerde beleid en bijgevolg
een totale wijziging van de strategie.

De heer Stefaan Platteau meent dat er zich een
fundamentele keuze opdringt. Ofwel investeert
men massaal in middelen in Brussel, ofwel geeft
Vlaanderen Brussel op. Het lid heeft een aantal
ideëen i.v.m een te volgen strategie voor Brussel en
vindt dat er in de beleidsbrief en het Beleidsplan
Brussel wel wat stof zit voor verbetering.

Eerste punt is dat de anti-Brussel-sfeer moet door-
broken worden. Brussel is geen vuile, vervelende
Vlaamsvijandige stad. In die optiek is de campagne
‘Wonen in Brussel’ een stap in de goede richting.
Brussel kan aantrekkelijk zijn.

Het lid pleit voor een meer doelgerichte strategie
die wars staat van paniekvoetbal. De heer Stefaan
Platteau verduidelijkt dat in de jaren vijftig Brussel
een aantal aantrekkingspolen had (een aantal soci-
aal-culturele verenigingen). Het lid is van oordeel
dat het weinig zin heeft geld in bepaalde Brusselse
gemeenten te investeren waar nog nauwelijks Vla-
mingen aanwezig zijn. In dat verband denkt hij aan
Elsene (Ixelles). Het heeft eerder zin energie en
tijd te besteden in bepaalde wijken van Anderlecht
(Pede) waar het nog lonend is.
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Ook op vlak van andere promotionele middelen
(ondermeer sport) pleit de heer Stefaan Platteau
voor een doelgerichte strategie naar verenigingen
en instanties die Vlaams-minded zijn. Hij denkt in
dat verband aan een sportclub als de Ritterclub in
Jette die uitsluitend Nederlandstalig is. Liever dan
in de woestijn graantjes te gaan zaaien die toch
verkwijnen, pleit het lid er voor gerichte inspannin-
gen te doen.

Wat de campagne ‘Wonen waar je werkt’ betreft,
stelt de heer Stefaan Platteau vast dat vele Vlamin-
gen in Brussel een flat of een andere woongelegen-
heid zoeken in de beginperiode dat ze werken in
Brussel. Nadien als ze meer bemiddeld zijn, verhui-
zen ze definitief naar de Rand. Ze blijven m.a.w.
niet in Brussel wonen. Het lid is van oordeel dat
aan deze problematiek in de campagne ‘Wonen
waar je werkt’ aandacht moet geschonken worden.
De overheid moet zorgen dat wie in Brussel woont,
er ook blijft wonen.

De heer Stefaan Platteau pleit voor rechtstreekse
contacten met de gemeentebesturen. Hij dringt aan
dat de Vlaamse overheid tevens wat goed is van
deze gemeentebesturen zou ondersteunen. In dat
verband vindt het lid het opportuun om burge-
meester De Donnéa van Brussel te steunen in zijn
initiatieven om Brussel te verfraaien.

De heer Walter Vandenbossche stelt met klem dat
hij zich geen Brusselaar maar een Anderlechtenaar
voelt. Hij is van oordeel dat het probleem Brussel
altijd benaderd wordt vanuit een banale vervlak-
king. De heer Walter Vandenbossche meent trou-
wens dat Brussel voor Vlaams-Brabant een grotere
sociaal-economische meerwaarde kan betekenen.
Het lid is van oordeel dat die sociaal-economische
meerwaarde onderschat wordt. Hetzelfde lid is het
eens dat Brussel een aantal probleemgebieden
kent maar ook een aantal prachtige, leuke wijken.
Hij dringt aan dat men in Brussel blijft investeren
en dat 18 miljard frank Vlaamse investering in
Brussel té weinig en té pover is. De heer Stefaan
Platteau vindt de resultaten van deze investering
zeer pover. De heer Walter Vandenbossche is inte-
gendeel van oordeel dat de resultaten zeer goed
zijn.

De minister dankt de heer Stefaan Platteau voor
een aantal suggesties maar stelt dat de Vlamingen
zich niet op een eiland mogen terugtrekken. De
minister verduidelijkt dat op de begroting 1998 ter
uitvoering van het Beleidsplan Brussel 15 miljoen
frank extra middelen worden uitgetrokken voor
sport in het Brusselse. De VGC zal betrokken wor-

den bij het onderzoek naar de besteding van deze
nieuwe bijkomende middelen.

De heer Luk Van Nieuwenhuysen dringt aan een
inventaris te maken van wat er in het Brusselse
voorhanden is aan sportinfrastructuur. En ook een
inventaris van de noden die deze sportclubs heb-
ben. De heer Michiel Vandenbussche repliceert dat
een dergelijke inventaris bestaat en vervat zit in de
documenten van de Raad van de VGC.

De heer Stefaan Platteau repliceert dat uiteindelijk
ondanks bepaalde successen de Vlamingen achter-
uitgaan in Brussel. Er is eerder sprake van alarm
dan van succes. Hetzelfde lid vraagt dat de midde-
len die naar Brussel vloeien, niet zouden gebruikt
worden voor nevenproblemen. Het geld moet aan-
gewend worden voor de belangen van de Vlamin-
gen en niet voor migrantenproblemen. De minister
repliceert dat de Vlamingen niet op een eiland
mogen zitten in Brussel, maar zich integendeel
moeten positioneren t.a.v. de hele Brusselse samen-
leving.

– Positie van de VGC

De heer Walter Vandenbossche is blij met de
definitie die de minister aan de Vlaamse Gemeen-
schapscommissie heeft gegeven in haar beleids-
brief. Hij is van oordeel dat de gegeven definitie
past met de functie die de VGC moet vervullen.
Ook de heer Michiel Vandenbussche is gelukkig
met de bijzonder goede analyse van de positie van
de VGC in de beleidsbrief Brussel. Het lid vraagt
verduidelijking over de zinsnede dat via de minis-
ter-president een voorstel zal geformuleerd worden
aan de voorzitter van het Vlaams Parlement om
een gestructureerde samenwerking te organiseren
tussen de Vlaamse volksvertegenwoordigers en de
raad van de VGC ? 

– Kuregem : de site van De Lijn

De heer Walter Vandenbossche dringt aan dat de
minister vanuit haar horizontale bevoegdheden
nieuwe inspanningen organiseert vanuit het Sociaal
Impulsfonds om te participeren in Kuregem. Het
lid vraagt dat er zou onderhandeld worden met
minister Theo Kelchtermans over de rol die de
VDAB kan spelen in de site van De Lijn. Mevrouw
Cecile Verwimp-Sillis sluit zich aan bij het pleidooi
van de heer Walter Vandenbossche om de wijk
Kuregem te renoveren.

De minister repliceert dat de problematiek van
laaggeschoolde jongeren en het vormingsaanbod
van VDAB haar reeds lange tijd bezighoudt. De
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minister verklaart dat zij gesprekken aanging om
werklozen via het Nederlandstalige circuit beter
voor te bereiden op de arbeidsmarkt. Er waren
gesprekken met het Brussels Nederlandstalig
Comité voor Tewerkstelling en Opleiding over de
site van De Lijn in Kuregem om daar een nieuw
opleidingscentrum van de VDAB op te richten. De
minister ondersteunt dit initiatief en dringt aan bij
minister Kelchtermans om dit initiatief tot een
goed einde te brengen.

– SIF

Mevrouw Cecile Verwimp-Sillis beklemtoont dat
de middelen van het SIF – 80 miljoen frank vooraf-
name – onvoldoende zijn voor Brussel. Zij verwijst
naar de atlas over de achtergebleven gebieden van
professor Kesteloot waaruit blijkt dat driekwart
van deze probleemwijken in Brussel liggen. Ook de
heer Michiel Vandenbussche is van oordeel dat een
eerste evaluatie aangeeft dat het bedrag van 80
miljoen frank onvoldoende is. Hij vraagt wanneer
de grondige evaluatie zal plaatsvinden en wie deze
concreet doet en op welke wijze ze zal uitgevoerd
worden? 

De minister verduidelijkt dat er verschillende pro-
jecten in het kader van het SIF zich afspelen in
Kuregem. Wat de middelen betreft, verklaart de
minister dat zij ook persoonlijk van oordeel is dat
de 80 miljoen frank uitgetrokken middelen onvol-
doende zijn. Zij stelt echter dat er maar bijkomen-
de middelen kunnen gevraagd worden aan de rege-
ring als duidelijk is hoe die middelen concreet en
nuttig kunnen aangewend worden. Zij engageert
zich dan ook om een vraag naar bijkomende mid-
delen te richten aan haar collega's in de regering,
wat een wijziging van het decreet inhoudt. De
minister verwijst nog naar de beleidsbrief van
minister Peeters waar wat het SIF betreft, een ope-
ning wordt gemaakt naar Brussel.

– Communicatiebeleid in Brussel

Met betrekking tot het te voeren communicatiebe-
leid vraagt de heer Walter Vandenbossche of men
zich uitsluitend gaat richten naar de Vlamingen of
dat het integendeel de bedoeling is alle inwoners te
bereiken ? Hetzelfde lid vraagt trouwens op welke
wijze deze communicatie zal tot stand komen ?

Dezelfde spreker onderstreept trouwens dat de
aanwezigheid van Europeanen in het hoofdstede-
lijk gewest zeer positief is. Hij verklaart dat de
openheid van EU-onderdanen naar de Vlamingen
zeer groot is en daarom dringt hij aan dat de Vla-
mingen zouden communiceren. Dezelfde spreker

verduidelijkt dat hijzelf een zeer goede verweven-
heid met de Portugese en de Griekse gemeenschap
in Brussel heeft waarvoor de Franstaligen geen
belangstelling hebben.

Ook de heer Michiel Vandenbussche vindt het
geplande communicatiebeleid zeer positief en
vindt het logisch dat het Contact- en Cultuurcen-
trum van Cultuur naar Brusselse Aangelegenheden
wordt overgeheveld. Een betere samenwerking
tussen TV-Brussel, het CCC, 'Brussel digitaal' van
de VGC, de gemeenschapscentra en hun bladen is
zeker gewenst. Ook de heer Michiel Vandenbus-
sche rekent erop dat ook meertalige initiatieven in
Brussel, zoals de Stichting Kunsten, de TIB en het
centrum voor cultuurcommunicatie dat door Brus-
sel 2000 wordt gepland, ondersteuning krijgen.

De minister verduidelijkt dat haar communicatie-
strategie in Brussel de bedoeling heeft de Vlamin-
gen beter te positioneren. Het uitgangspunt is dat
de Brusselse Vlamingen zich het ganse terrein in
Brussel moeten toeëigenen. Ze moeten niet alleen
belangstelling hebben voor wat er in de Vlaamse
gemeenschap gebeurt, maar ook wat er leeft in de
Franse gemeenschap, migrantenmiddens enzo-
voort. En daarenboven er op uit is dezelfde belang-
stelling voor de Vlaamse gemeenschap te wekken
bij al deze andere groepen. Deze strategie houdt in
dat de Vlamingen zich kenbaar maken aan alle
inwoners van de stad, eventueel op een meertalige
wijze, wel met de uitnodiging naar de anderen dat
zij zich ook het Nederlands eigen maken.

Concreet op het terrein neemt de minister zich
voor een aantal communicatiespecialisten onder de
arm te nemen.

Wat de doelgroepen betreft zijn volgende zaken
relevant :

de eerste doelgroep zijn vanzelfsprekend de Brus-
selse Vlamingen. Het is belangrijk dat de commu-
nicatie naar hen verbeterd wordt.

Verder zal er aandacht gaan naar de taalgemengde
gezinnen, de Nederlanders, de EU-burgers en de
migranten. Het is de bedoeling dat elk van deze
doelgroepen op een geëigende wijze worden bena-
derd. Er moet een actieonderzoek – gepland voor
begin volgend jaar – gebeuren naar wat de EU-
gemeenschap en de migrantengemeenschappen
interesseert. Eventueel moet er via hun eigen
kanalen gewerkt worden.

In de eerste plaats denkt de minister aan een
belangrijke rol voor TV-Brussel. Concreet denkt de
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minister aan een project van permanente onderti-
teling van TV-Brussel in twee andere talen (Frans
en Engels) via een systeem van teletekst, waar men
het Nederlands blijft horen. Er volgt een studie om
te onderzoeken hoe de migrantengemeenschap het
best kan bereikt worden. Er wordt overwogen om
op TV-Brussel ten behoeve van de Arabische
gemeenschap de Nederlandse taal te 'dubben' in
het Marokkaans of Turks. Ook Radio2 Vlaams-
Brabant kan een rol spelen, omdat er absoluut
nood is aan communicatie over Brussel, ook buiten
Brussel. De minister verklaart dat ook een aantal
projecten i.v.m. lokale radio (stadsradio) op tafel
liggen. Maar deze projecten moeten nog ernstig
bestudeerd worden.

In de tweede plaats zijn er de geschreven kanalen
waarbij de minister eraan denkt "Deze Week in
Brussel" te her bekijken in functie van de opstart
van een stadskrant, die eventueel een meertalig
blad zou worden. Maar dit laatste is nog niet
beslist, omdat ook met de financiële haalbaarheid
moet rekening worden gehouden.

Wat "Deze Week in Brussel" betreft, repliceert de
heer Dominiek Lootens-Stael dat het hem ver-
baasd heeft dat iedereen in Brussel plannen heeft
over Deze Week (bij de VGC, in het Vlaams Parle-
ment, bij het CCC, enz.). Het lid heeft niet de
indruk dat het CCC dat Deze Week uitgeeft zich
door al deze plannen gevat voelt. Het lijkt hem niet
erg nuttig dat iedereen plannen maakt zonder de
raad van bestuur van het CCC daarin te kennen.
De minister repliceert dat zij veertien dagen terug
alle betrokken partners in een overleg heeft
samengebracht.

Wat de vertaling op TV-Brussel betreft in het Ara-
bisch en met ondertiteling in het Frans en het
Engels, vraagt de heer Dominiek Lootens-Stael
eerst te onderzoeken of er daarvoor interesse
bestaat bij de EU-burgers en de niet-EU-onderda-
nen. Temeer daar dit een duur project kan worden.
Het lid dringt ook aan te onderzoeken in hoeverre
onder meer het programma 'the Bridge' op TV-
Brussel dat vele Vlamingen ergert, relevant is. De
minister repliceert dat zij deze suggesties zal
onderzoeken.

– Gewaarborgde vertegenwoordiging van de Vla-
mingen

De heer Walter Vandenbossche zou graag in deze
commissie het debat voeren over de gewaarborgde
vertegenwoordiging van de Vlamingen in de Brus-
selse instellingen, zeker na de uitlatingen van
ondermeer PS-zwaargewicht Moureaux.

De minister verklaart dat zij met veel aandacht
deze uitspraken heeft genoteerd. De minister ver-
wacht dat deze aangelegenheid ter sprake komt in
het debat over Brussel in plenaire vergadering.

– Doorleefde tweetaligheid

De heer Walter Vandenbossche herinnert eraan dat
het Vlaams Parlement de resolutie van hemzelf die
betrekking heeft op de tweetaligheid van de privé-
sector goedgekeurd heeft. Hij verwacht van de
minister initiatieven naar het Vlaams bedrijfsleven
dat zich richt naar Brussel en deze doorleefde
tweetaligheid zou moeten schragen. Hetzelfde lid
vindt dit voor de beeldvorming een bijzonder ver-
sterkend element.

De minister verwijst naar haar promotiecampagne
waar het Vlaams bedrijfsleven een bijzondere aan-
dacht krijgt. Wat de privé-sector betreft, benadrukt
de minister dat het Vlaams bedrijfsleven moet diets
gemaakt worden dat Brussel ook een Nederlands-
talige stad is. Nu wordt Brussel al té vaak als een
eentalig Franse stad benaderd.

Wat de middenstand in Brussel zelf betreft, wil de
minister initiatieven nemen om deze groep te
benaderen zich ook tweetalig en meertalig op te
stellen. In het verleden waren er trouwens campag-
nes die gericht waren om de middenstand gevoelig
te maken voor het meertalig karakter van de stad.

– Beleidsbrief versus Beleidsplan Brussel

Mevrouw Cecile Verwimp-Sillis vraagt of het
Beleidsplan Brussel met deze voorgestelde begro-
ting uitvoerbaar is. Het lid vraagt of de andere
ministers werk maken van de uitvoering van het
Beleidsplan Brussel. Mevrouw Cecile Verwimp-Sil-
lis heeft enerzijds vastgesteld uit de lezing van de
Beleidsbrief Cultuur dat daar een specifiek luik
voor Brussel voorzien is, terwijl anderzijds minister
Martens in zijn Beleidsbrief Welzijn geen apart
Brussels luik heeft. Met betrekking tot het alge-
meen welzijnswerk verklaart dezelfde spreker dat
er ondermeer op de beurs voor hulp aan de adoles-
centen klachten werden geuit over de geplande
herstructurering van de centra voor algemeen wel-
zijnswerk. De personeelsleden verkeren immers in
het ongewisse omdat niet gekend is hoeveel centra
er in Brussel over zullen blijven na herstructure-
ring.

De minister verklaart dat het haar intentie is een
concrete becijfering te maken van wat er aan maat-
regelen in het Beleidsplan Brussel staat. Zij neemt
zich voor ook een timing op te zetten en prioritiei-
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ten te stellen om het Beleidsplan daadwerkelijk uit
te voeren. Maar deze intenties naar de toekomst
sluiten niet uit dat de minister nu reeds bij de
eerstkomende begrotingscontrole voor een aantal
dossiers aanpassingen zal vragen aan de Vlaamse
regering.

Wat de bekommernissen van het algemeen wel-
zijnswerk betreft, verwijst de minister naar de dis-
cussies daaromtrent in de Commissie voor Welzijn.
Deze discussie is nog niet afgerond. Maar de minis-
ter verduidelijkt dat in het kader van de uitvoering
van het Beleidsplan Brussel er extra middelen
voorzien zijn ten belope van een bedrag van 15
miljoen frank voor deze sector.

Op de vraag van de heer Michiel Vandenbussche of
er effectief 25 miljoen frank wordt uitgetrokken
voor de oprichting van een Vlaams rusthuis in
Brussel, bevestigt de minister dat het dossier
Vlaams rusthuis volledig rond is en in principe op 1
januari 1998 kan van start gaan.

– Werkgelegenheid

Mevrouw Cecile Verwimp-Sillis vernam dat minis-
ter Theo Kelchtermans plannen heeft om de enige
Vlaamse sociale werkplaats die Brussel rijk is, af te
stoten. Zij vraagt of dit gerucht juist is en pleit voor
meerdere sociale werkplaatsen in Brussel. Dezelf-
de spreekster is van oordeel dat de programma’s
van de VDAB niet evident toepasbaar zijn in Brus-
sel. De sector zelf pleit trouwens voor een zekere
soepelheid.

De minister benadrukt dat er helemaal geen spra-
ke is van de sluiting van de sociale werkplaats op
het Groot-Eiland die bemand is door Vlaamse
Gesco's. Er is integendeel sprake van de uitbrei-
ding van deze sociale werkplaats. Men denkt aan
een uitbreiding in het cafetaria van het Luna-
theater. Daarover is er ook overleg met minister
Kelchtermans.

– EU en Brussel

Wat de uitbreiding van de Europese Unie betreft,
gaf de minister in antwoord van de interpellatie
van de heer Luk Van Nieuwenhuysen een docu-
ment van de Europese Commissie met de desidera-
ta op vlak van huisvesting van de commissie.
Mevrouw Cecile Verwimp-Sillis vraagt met hoeveel
bureauruimte men dit getal moet vermenigvuldi-
gen om in de totale behoeften van de Europese
Unie te voorzien.

De minister verklaart dat het bewuste document
van de Europese Commissie het enige is wat ze tot-
nogtoe bezit. De minister heeft ook aandacht
gevraagd in de Vlaamse regering voor dit dossier
en de gevolgen voor Brussel en de rand op vlak
van ruimtelijke ordening en het milieu.

De heer Luk Van Nieuwenhuysen stelt dat het
bewuste document dat de minister aan de commis-
sieleden bezorgde, uitgaat van de huidige toestand.
Het lid heeft weet dat er bij federaal minister Fla-
haut een vraag is van de Europese Commissie met
het oog op andere noden. De heer Luk Van Nieu-
wenhuysen dringt aan dat de Vlaamse regering met
aandrang moet eisen bij dit dossier betrokken te
worden.

– Samenwerking met de provincie Vlaams-Brabant

De heer Michel Doomst stelt dat hij sterk de
indruk heeft dat minister Grouwels slagvaardig
vertrokken is en terreingebonden werkt in plaats
van zich te laten verleiden in een sloganesk optre-
den.

De heer Michel Doomst pleit voor een nauwer
samenwerkingsverband met de provincie Vlaams-
Brabant. Hij benadrukt dat de middelen nog beter
op mekaar moeten afgestemd worden. Het lid
meent dat er nog steeds verbeteringen mogelijk
zijn in de effciënte aanwending van middelen. De
heer Michel Doomst stelt voor een jaarlijkse pro-
motiedag vanuit Brussel naar Vlaams-Brabant te
organiseren.

De minister heeft oog voor die samenwerking en
plant in december een afspraak met de gouverneur
van de provincie Vlaams-Brabant. De minister
heeft eveneens de intentie om ook een overleg te
organiseren met de bestendige deputatie om te
komen tot een positieve coördinatie. De minister
wil immers ten allen prijze een concurrentiële posi-
tie tussen Vlaamse regering en provincie Vlaams-
Brabant vermijden.

De minister noteert met aandacht het voorstel van
de heer Michel Doomst om een Brusseldag voor
Vlaams-Brabant te organiseren.

– Radio2 Vlaams-Brabant

De heer Michel Doomst benadrukt dat uit studies
gebleken is dat het Brussel-luik van Radio2
Vlaams-Brabant kan versterkt worden. De radio-
makers kunnen nog beter doelgericht naar bepaal-
de wijken en doelgroepen van Brussel werken.
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– Begroting – dotatie VGC

Wat de specifieke dotatie aan de VGC betreft,
merkt de heer Michiel Vandenbussche op dat de
VGC in 1997 een dotatie van 495,2 miljoen frank
ontving. Het heeft wel een half jaar geduurd, en
slechts na aandringen van mevrouw Van Asbroeck,
vooraleer een eerste schijf werd vrijgegeven door
begrotingsminister Demeester. Nu is er opnieuw
een betwisting over de uitbetaling van de rest van
de dotatie. De minister van Begroting zou van de
VGC een financieel meerjarenplan eisen en de toe-
treding tot het centraal financieringsorganisme
waarbij de Vlaamse openbare instellingen aange-
sloten zijn. De VGC is echter geen VOI maar een
grondwettelijk en wettelijk orgaan dat een dotatie
op de begroting krijgt, aldus de heer Michiel Van-
denbussche. Het lid dringt aan op duidelijkheid
hierover.

– De multiculturele samenleving en de stadsvlucht 

De heer Luk Van Nieuwenhuysen concludeert dat
er twee grote pijnpunten zijn die de stadsvlucht
van de Vlamingen uit Brussel verklaren. Voor hem
zijn dat de taaltoestanden waar de minister weinig
kan aan veranderen en de vervreemding in de stad.
De heer Luk Van Nieuwenhuysen kan zich niet
akkoord verklaren met het uitgangspunt van de
beleidsbrief : met name de multiculturele omge-
ving. Het lid is van oordeel dat dit geen weerspie-
geling is van wat leeft bij heelwat Brusselaars.

III. ARTIKELSGEWIJZE BESPREKING EN
INDICATIEVE STEMMINGEN

De commissie formuleert geen opmerkingen bij
het artikel 13 (b.a. 11.10) van het ontwerp van
decreet, noch bij de begrotingstabel.

Het artikel en de desbetreffende begrotingstabel
van het ontwerp van decreet houdende de algeme-
ne uitgavenbegroting van de Vlaamse Gemeen-
schap voor het begrotingsjaar 1998 (bevoegdheden
van minister Brigitte Grouwels, minister van Brus-
selse Aangelegenheden) worden bij indicatieve
stemming telkens aangenomen met 6 stemmen
tegen 2, bij 3 onthoudingen.

De verslaggever, De voorzitter,

Stefaan PLATTEAU Herman SUYKERBUYK
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